
Protokoll til styremøte i Raseklubb for dansk/svensk Gårdshund 

mandag 01.11.21 

 
 
Til stede: Marit H. Autrey, Finn Abrahamsen, Elinor Gran, Magnhild Opdahl, May Vigdis Ve, 
Tonje H. Aasekjær og Rebecca Skibeli Larsen 
 
Sted: Teams 
 
 
Dagsorden 

Sak 30/21: 
 
Vedtak: 

Godkjenning av protokollen fra styremøtet 15.08.21 
 
Enstemmig godkjent 

 

Sak 31/21: 
 
 
Vedtak: 

Innkommet post 
Fordelt på sakende under 
 
Tatt til orientering 

 

Sak 32/21: 
 
 
 
 
 
 
Vedtak: 

NKKs Representantskapsmøte 2021 
Norsk Kennel Klubs 60. ordinære Representantskapsmøte på Quality Airport 
Hotel Gardermoen, Lokevegen 7, 2067 Jessheim 
Lørdag den 27. november fra kl. 09.00 – 18.00 
 
Deltaker fra styret blir Finn Abrahamsen, og vara Elinor Gran. 
 
Enstemmig vedtatt 

 

Sak 33/21: 
 
 
Vedtak: 

Dommer rasetreff 2022 
Dommer blir Karoline Hals, styret jobber med å finne reserve dommer.  
 
Enstemmig vedtatt 

 

Sak 34/21: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vedtak: 

Dommer rasetreff 2023 
Helen Riisgaard skulle dømt i 2023 sammen med LizBeth Lijedahl. Men på 
grunn av koronautsatte utstillinger hos svenskene vil de gjerne ha Helene i 
2023 helgen før oss. Siden mange fra Norge også stille i Sverige, er det dumt 
å ha samme dommer.  
 
Styret ønsker å invitere Helen Riisgaard i 2024 eller senere. Dommer 
rasetreff 2023 vil da bli LizBeth Lijedah. Og styret jobber videre med å finne 
reserverdommer. 
 
Enstemmig vedtatt 

 



Sak 35/21: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vedtak: 

Søknad om støtte til dommerkonferanse  
Autoriserte Hundedommeres Forening(AHF) ser behovet for å samle sine 
norske eksteriørdommere til en konferanse. Mange er ganske rustne mens 
andre er overarbeidet. Temaet for konferansen er «Dommerens rolle og 
oppgaver i og rundt ringen».  
De er ca 170 eksteriørdommere i Norge, og en konferanse er dyr å 
arrangere. AHF ber nå om støtte til dommerkonferanse, slik at de får samlet 
så mange som mulig. 
Styret ser stor nytt at dommere får mulighet til å delta på denne 
konferansen. Og ønsker å støtte med kr 5 000,-. 
 
Enstemmig vedtatt 

 

Sak 36/21: 
 
 
 
 
 
Vedtak: 

PC til avlsråd 
Det er tidligere fattet vedtak fra årsmøte, på at det kan kjøpes inn 
datautstyr til avlsrådet. Men den gangen ble det ikke kjøpt inn. Styret 
foreslår at det nå kjøpes inn en PC til max pris kr 7000,- som avlsrådet 
disponerer.  
 
Enstemmig vedtatt 

 

Sak 37/21: 
 
 
 
Vedtak 

Økonomisk status 
Pr dagsdato har vi kr 394 801,-. Kapitalkonto med kr 101 526,-. Vi har fått 
det meste av lånet til NKK tilbake.  
 
Tatt til orientering 

 

Sak 38/21: 
 
 
 
 
 
 
Vedtak: 

Eventuelt 
Støtte til arrangement på distriktsnivå. 
Styre vil sette ned en gruppe som jobber videre med kartlegging av behov 
og ønsker hos distriktskontraktene.  
Deltakere i gruppen er Rebecca Skibeli Larsen, Tonje H. Aasekjær og 
Magnhild H. Opdahl 
 
Enstemmig vedtatt 

 


